

CONSENTMENT EMAIL TEMPLATE

Full Name:
Affiliated organization:
Contact email:
Contact phone number:
Date:

As a (choose one: *Principal Investigator or Co-investigator*) in the project proposal (*insert proposal title*), I acknowledge that I have read the information being submitted for this proposal and confirm the proposed roles for myself and my organization, in this project. I consent for the Canadian Principal Investigator (*insert name and affiliated organization*) to submit this proposal on my behalf, as well as my personal and confidential information. Additionally, I confirm that I have read the Programme Guide and all the rules specific to each partner, including ethics and integrity rules and policies of the agency or agencies that could provide me with funding.

Email signature

MODÈLE DE COURRIEL DE CONSENTEMENT

Nom complet:
Organisation affiliée:
Courriel:
Téléphone:
Date :

En tant que (choisir entre : *chercheur principal, chercheuse principale ou cochercheur, cochercheuse*) dans le projet (*insérer le titre du projet*), je reconnais avoir lu les informations soumises pour cette proposition et je confirme le présent rôle pour moi-même et celui de mon organisation dans ce projet. Je consens à ce que (choisir entre : *le chercheur principal canadien ou la chercheuse principale canadienne*) (*insérer le nom et l'organisation affiliée*) soumette, en mon nom, cette proposition ainsi que mes informations personnelles et confidentielles. De plus, je confirme avoir lu le Guide du programme ainsi que toutes les règles spécifiques à chacun des partenaires, incluant les règles et politiques d'éthique et d'intégrité de l'agence, ou des agences, qui pourraient me financer.

Signature